
Referat af generalforsamling d. 29/1-2009 
 
Generalforsamlingen er afholdt for at varetage følgende punkter, som rettidigt er varslet 

medlemmer og bestyrelse i Polyteknisk Klatreklub. 

 
• Det forgangne år 

o Medlemmer 

o Regnskab til godkendelse, godkendt 

o Klubture, 2 er afholdt der kunne gøres mere for profilering 

o Generelt 

• Valg af bestyrelse 

• Forhøjelse af kontingent 

• Lys 

• Udvidelse af klatreklubben på ubenyttet langside 

• Børn i klubben 

• Forsikring af medlemmer 

• Træningsmaskine træktårn 

• Rengøring i klubben 

• Vedtægt mod støj (horn i hallerne)  

• Forslag til nyt betalingssystem 

• Fastsættelse af klubture 09 

• Konkurrencer 09 

• Budget 09 

• Andet 

 

Fremmødte:  

Formand Anders Sund, Kasserer Jens Gad, medlem Martin Nue Møller, medlem Morten 

Møller, medlem Henrik Niedermayer og medlem Mads Hjelmar  

 
Dirigent: Jens Gad 
referent: Anders Sund 

 

Det forgangne år 

Medlemmer: 
Der har været 280 medlemmer i sæsonen 2008/2009 hvilket er en nedgang i forhold til 

sidste år. Der vil blive gjort mere for at synliggøre PK’s tilstedeværelse i 09. 



Regnskab: 
Regnskabet blev godkendt. 

Klubture: 
Der har i sæsonen 08/09 været kun været afholdt 2 af de 4 arrangerede klubture. Dette 

kan skyldes manglende synlighed og der skal derfor gøres mere for at profilere turene. 

Dette er arrangementsudvalgets ansvar. 

 

Valg af bestyrelse 

 

• Anders Sund genopstiller som formand og bliver genvalgt. 

• Jens Gad genopstiller som kasserer, da Christian Jürgensen, har besluttet 
at skifte klub. Jens bliver genvalgt. 

• Mads Hjelmar stiller op af bestyrelsen i aktivitetsudvalget og bliver valgt 
ind. 

 
Yderligere bliver Henrik Niedermayer og Morten Møller valgt ind i bestyrrelsen. 

 

Forhøjelse af kontingentet 

Da kontingentet for medlemskab er rekord lavt for klatreklubber, bliver det besluttet at 

kontingentet fra sæsonen 2010/2011 bliver sat op med 100,-. Herved bliver kontingentet 

fra 2010: 

 

 Normal Pris Pris efter 1. august 

DTU-studerende/ -ansatte 250,- 125,- 

Ikke DTU-studerende/ -ansatte 350,- 175,- 

 

Lys 

Fejlmelding skal ske på telefonnummer 45254000. Nummeret skal ophænges i klubben. 

Med hensyn til lys i ”hulen”, har Ann-Rose (AR) lovet at undersøge sagen. 

 

Udvidelse af klatreklubben på ubenyttet langside 

Til sidste bestyrelsesmøde, blev det ønsket at kunne bygge på den ubenyttede langside 

fra indgangen og frem til klatrevægen. Der er dog behov for at vide reglerne vedrørende 

byg. AR arrangerer et møde med rette personer ang. Byggetilladelse og regler.  

 



Børn i klubben 

Der er fra idrættens side blevet påpeget at der ofte er børn som klatrer på klubbens 

vægge. Dette mener generalforsamlingens medlemmer ikke er helt 

virkelighedssvarende. Alligevel ophænges skilte med teksten ”Børn under 18 år må 

under ingen omstændigheder klatre på klatrevæggen”, da medlemmerne mener det 

selvfølgelig er vigtigt at understrege. 

Forsikring af medlemmer 

Klubbens bestyrelse er dækket af forsikringen fra Dansk Klatreforbund. De øvrige 

medlemmer er ikke dækket, med mindre de er ved at udføre et stykke arbejde for 

foreningen specificeret af et bestyrelsesmedlem. Derfor skal tydelige skilte med teksten 

”Al klatring foregår på eget ansvar” ophænges.  

 

Træningsmaskine træktårn 

Til sidste bestyrelsesmøde, blev det ønsket at der blev indkøbt et træktårn. Der 
skal sendes en begrundet ansøgning om dette til AR.  Heri skal være eksempler 
fra andre klatreklubber. 
 

Rengøring i klubben,  

Rengøring i klubben kommer til at ske hver torsdag aften i lige uger – MADRASSER 

SKAL STILLES OP. Dette skal gøres omkring kl. 23.00.  

Der skal udarbejdes en vagtplan med ansvarlige personer eller lign.  

Formanden køber en Mayland kalender og uddeligerer lige torsdage til fremmødte. 

 

Vedtægt mod støj (horn i hallerne) 

Der har været nogle problemer med meget støj fra hallen, hvor det største problem har 

været brugen af horn i hallerne. AR ser på om det kan laves, er positiv omkring det. 

 

Forslag til nyt betalingssystem 

PK skal stille scenarier op med argumentation og sende til AR. Ønsket er at lette 

medlemmernes besvær ved indmelding og optimalt set sker indmeldelse og betaling 

over nettet og kortet tilsendes via post. 

o Der skal være en kvittering eller lign der knytter medlem til kortnummeret.  

o Idrætten er ikke meget for at overlevere kort til PK da de er bange for de 

kommer i handel eller forkerte hænder.  

o En ordning kunne være at PK fik nogle af kortene til udlevering og viste at 

der var fuldstændig styr på den måde det foregik på. 

o Der kunne overvejes ansatte der går og tjekker medlemmerne ligesom i 

styrke (AR) 



 

Scenarie 1))  

Lave en online liste via hjemmesiden hvor medlemmerne selv skriver detaljer ind og 

hvor kasseren sætter flueben ved betaling. Halvagten har adgang til denne liste og kan 

udlevere kort mod fremvisning af ID matchende en person på listen der har betalt.  

o stadig afhængig af åbningstider for halvagt 

o letter arbejdet for kasser mht. medlemsliste 

o kræver at kasserer meget ofte tjekker betalinger (med mindre man skriver 

kortet kan hentes inden 14dage) 

o vil tage længere tid før man får sit kort 

 

Scenarie 1a))  

Halvagten sender medlemskortene ud til medlemmerne med post sammen med 

kvitteringen  

o Hvordan tjekkes identitet dtu eller ikke dtu? 

 

Scenarie 2))  

PK råder over kortene og har selv ansvar for at tjekke betaling identitet, lave kvitteringer 

og sende kortene ud. 

 

Scenarie 2a))  

Man kan betale og indmelde sig over nettet og hente kortet og kvittering i pk på udvalgte 

kassertimer. 

 

Klubture 09 

Der skal være 2 ture til gøteborg og to til kjuge. En af hver på hver side af sommeren.  

Arrangementsudvalget står for at fastsætte datoer. 

 

Konkurrencer 09 

Der afholdes PK Totalboulder en måned før DM. Mads, Morten, Henrik, Anders og Jens 

bygger. 



Budget 09 

Følgende sæson har ikke planlagt udgifter til indkøb af greb. Budgettet er som følger: 

 

Indtægter  

Anslået kontingent +40.000,- 

Penge fra Forbundet +9.000,- 

Udgifter  

Klubture -5.000,- 

Byggeri -10.000,- 

træningsmaskine -2.000,- 

Vaskning af greb -3.000,- 

Kaffe -1.000,- 

Difference +28.000,- 

 

 

Andet 

Klubben har et crashpad dette skal der gøres opmærksom på. 

Der er hul i ”slappet” til opbevaring af greb. 

 

Anders og Christian Jürgensen vil stå for oprydning i trækassen i løbet af foråret. 

 

Det skal undersøges om vi kan få trukket vand om i klubben. På nuværende tidspunkt 

findes en vask bag ved grotten på klubbens areal. 

Dette står Anders for at undersøge. 

 

Klubben køber mere grej til kaffe og skriver oplæg til medlemmer om at det er gratis.  

Nyrutedag og grebvaskedag d. 28 februar 09. 

Der skal ophænges sedler, der gør opmærksom på dette. – dette står Anders for. 

 

Yderligere bliver det vedtaget at kassereren bliver betalt 2000kr for et år. Dette skyldes 

det store arbejde, der på nuværende tidspunkt, og nuværende betalingssystem, kræves 

af kassereren. 


